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Ledenadministratie: Groei en betrokkenheid 
 

Het seizoen 2023/2024 was er één om positief op terug te kijken voor RKVV 

Wilhelmina. De energie en het enthousiasme waarmee onze leden zich inzetten voor de 

club was werkelijk ongekend. We beginnen met een blik op onze ledenadministratie, 

waaruit blijkt hoe groot en divers onze vereniging is geworden. 

 

Op 1 januari 2024 telde Wilhelmina maar liefst 1028 leden (944 in 2023), een getal 

waar we ongelooflijk trots op zijn! Van deze leden zijn er 531 jeugdleden en 497 

senioren. Het toont de sterke balans die we als vereniging hebben, waarbij jong en oud 

zich thuis voelt op ons sportpark. Bovendien hadden we 40 jeugdteams en 14 

seniorenteams die hebben deelgenomen aan de competitie, naast onze jongste groep 

talenten, de WilhelMINI’s, die met veel plezier de eerste stappen in het voetbal zetten. 

 

Van die 1028 leden waren er 775 actief voetballend, terwijl 210 leden zich inzetten als 

vrijwilliger (153 in 2023). Het is moeilijk in woorden uit te drukken hoeveel dit betekent 

voor de club. Zonder deze vrijwilligers zou Wilhelmina simpelweg niet kunnen bestaan. 

Hun passie en toewijding zorgen ervoor dat alles soepel verloopt, van wedstrijden en 

trainingen tot evenementen en organisatie. We zijn bijzonder trots dat ook veel van 

onze spelende leden zich als vrijwilliger inzetten. Deze combinatie van voetbal en 

vrijwillige betrokkenheid laat zien dat RKVV Wilhelmina niet zomaar een club is, maar 

een echte gemeenschap. 

 

We werken nauw samen met het Jeugdsportfonds om ervoor te zorgen dat elk kind de 

kans krijgt om te sporten, ongeacht de financiële situatie thuis. Dankzij deze 

samenwerking hebben we in het seizoen 2023/2024 38 jeugdspelers bij Wilhelmina 
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mogen verwelkomen. Daarnaast biedt het project "Alleen Jij Bepaalt" structuur en 

steun aan 25 jongeren door middel van sport. Dit maatschappelijk programma bewijst 

opnieuw hoe belangrijk sport is voor de persoonlijke ontwikkeling van jongeren en hun 

plaats in de maatschappij. 

 

Het beheren van deze grote en diverse groep leden is geen eenvoudige taak. Daarom 

verdienen onze jeugdcoördinatoren een bijzondere vermelding. Hun werk achter de 

schermen, waarbij ze ervoor zorgen dat elk kind een passende plek binnen de 

vereniging krijgt, is onmisbaar. Hun inzet is van onschatbare waarde voor onze club. 

 
 

Voetbalzaken: Een seizoen vol successen en teamgeest 
 

Wat een fantastisch seizoen hebben we achter de rug bij RKVV Wilhelmina! Het jaar 
2023/2024 was er één vol hoogtepunten, teamgeest en sportieve successen die we 
met z’n allen hebben beleefd. 
 
We beginnen met onze jeugdteams, die ons wederom hebben verrast. De MO11-1, 
JO11-1, JO12-3 en JO14-2 hebben zich met veel inzet en talent omhoog geklommen 
naar de 2e klasse, en onze 16-1 is zelfs gepromoveerd naar de hoofdklasse! Een 
geweldig resultaat dat getuigt van de hard werkende spelers en coaches. Bovendien 
zijn de MO11 en JO12-3 kampioen geworden, wat een schitterende prestatie is waar 
we enorm trots op zijn! 
 
Dit seizoen hebben we ook een waardevolle samenwerking met FC Den Bosch opgezet. 
Dit heeft geleid tot inspirerende trainersavonden waar onze coaches hun kennis 
hebben kunnen vergroten en ervaringen konden uitwisselen. Dit soort initiatieven 
versterken niet alleen onze club, maar ook de ontwikkeling van onze spelers. 
 
Daarnaast hebben we nieuwe evenementen georganiseerd die het clubleven nog leuker 
hebben gemaakt. Het Sinterklaas nieuwe stijl was een groot succes, en het Glow 
nieuwjaarstoernooi zorgde voor een feestelijke aftrap van het nieuwe jaar. Het was 
mooi om te zien hoe iedereen samenkwam om deze bijzondere momenten te vieren. 
 
Een echte kers op de taart waren onze thuistoernooien tot en met 16 jaar. Deze 
toernooien waren niet alleen sportief succesvol, maar ook drukbezocht en sfeervol. Het 
penaltybokaal was een ware hit en zorgde voor veel spanning en plezier! Met een flinke 
inzet van veel vrijwilligers hebben we ook dit seizoen weer een grootst vrijdagavond 
toernooi kunnen organiseren! 
 
Tot slot zijn er vanuit de gemeente speciale trainersavonden georganiseerd in 
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samenwerking met 4skills, gericht op het pedagogisch klimaat in de sport. Dit 
benadrukt het belang dat we hechten aan de ontwikkeling van onze trainers en de zorg 
voor onze spelers. 
 
Bij de senioren hebben we ook mooie prestaties gezien. Het tweede, derde en zesde 
elftal wisten zich dit seizoen tot kampioen te kronen, een geweldige prestatie! Ons 
eerste elftal behaalde de derde periodetitel en wist zich zo te plaatsen voor de 
nacompetitie, hoewel ze helaas in de eerste ronde werden uitgeschakeld. Voor 
Vrouwen 1 verliep het seizoen lastiger, met blessures en personele problemen. In de 
nacompetitie verloren zij de strijd om klassebehoud, wat resulteerde in degradatie. 
Ondanks dit teleurstellende resultaat blijven we trots op de inzet van ons damesteam. 
Een bijzonder moment dit seizoen was het afscheid van Tinus Burg, die na een 
indrukwekkende carrière zijn voetbalschoenen aan de wilgen hing. Voor zijn jarenlange 
inzet en toewijding aan de club werd hij benoemd tot Lid van Verdienste. Een eervolle 
titel voor een ware clubheld. 
 
Kortom, het seizoen 2023/2024 was er één om niet te vergeten. Laten we met dezelfde 
energie en enthousiasme het nieuwe seizoen ingaan. Op naar nieuwe avonturen en 
successen bij RKVV Wilhelmina! 
 

 

Commerciële zaken : Samen bouwen aan de toekomst 
 

Halverwege het seizoen 2023/2024 ben ik, als nieuw commercieel bestuurslid, met veel 
enthousiasme aan boord gekomen bij RKVV Wilhelmina. Mijn instap kwam voort uit een 
extra Algemene Ledenvergadering (ALV), waarbij ik het vertrouwen kreeg om de rol 
van commercie op me te nemen. 
De eerste maanden stonden vooral in het teken van het ontwikkelen van een 
toekomstplan voor de sponsorinkomsten, gericht op zowel het behoud van onze trouwe 
sponsoren als het aantrekken van nieuwe partners. 

Sponsoren is en blijft immers vooral een kwestie van gunnen. Het is daarom van groot 
belang dat wij niet alleen nieuwe sponsoren weten te werven, maar vooral ook 
bestaande relaties blijven koesteren. Een van de speerpunten hierin is het binden van 
sponsoren voor de lange termijn. Zodat er structurele inkomsten binnen komen waarop 
we beleid kunnen maken. Dit willen we onder andere bereiken door meer 
wederkerigheid te creëren in onze samenwerkingen, zoals door middel van 
sponsoravonden waar we proberen met de sponsoren de verbondenheid met de club 
verder versterken. 
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Het toekomstplan voor de sponsor mogelijkheden is inmiddels gereed en goedgekeurd 
binnen het bestuur en ik ben erg blij met de positieve energie rondom de uitvoering 
hiervan. Samen met Dorien zijn we vol aan de slag gegaan met belangrijke initiatieven 
zoals de Grote Clubactie, het uitbreiden van reclameborden rondom het veld, de 
VriendenLoterij en de Club van 100. Dit zijn stuk voor stuk cruciale pijlers om onze 
vereniging financieel gezond te houden en verder te laten groeien. Wij hopen hiervan 
snel de eerste zichtbare veranderingen op het sportpark te kunnen realiseren. 

Ik wil hierbij ook graag een oproep doen: mocht je ideeën hebben of willen helpen met 
onze commerciële activiteiten, dan ben je van harte welkom. Samen kunnen we ervoor 
zorgen dat RKVV Wilhelmina blijft bloeien en onze sponsoren zich nog meer verbonden 
voelen met de club! We kunnen het namelijk niet alleen. Samen zijn ‘WIJ Wilhelmina”. 

 

Van de bestuurstafel : De koers voor de toekomst 
 

Tijdens de ALV van 23 oktober 2023 hebben we enkele belangrijke speerpunten voor 

dit seizoen gepresenteerd: Vorming hoofdbestuur, technisch beleid en 

energiemaatregelen. 

 

Heel fijn was dat we een bijna volledig bestuur hebben kunnen vormen. Met de 

toevoeging van Stefan van Delft als bestuurslid commerciële zaken en Martijn de 

Bakker als penningmeester, zijn we op volle sterkte. Ook is er een voorstel om 

Hennie van Ooijen te benoemen tot bestuurslid technische zaken. 

 

Op het gebied van technische zaken zijn er de eerste stappen gezet met een 

uitgewerkt voorstel voor een technisch plan. Het team rondom technische zaken is 

uitgebreid en werkt hard om meer structuur aan te brengen in onze 

voetbalorganisatie. Dit blijft ook komend seizoen een belangrijk speerpunt. 

 

We hebben daarnaast belangrijke energiemaatregelen getroffen. Veld 3 en 5 zijn 

voorzien van LED-verlichting, en onze kantine, bestuurskamer en multifunctionele 

ruimte zijn nu volledig gasvrij. Dit zorgt niet alleen voor een enorme daling van de 

energierekening, maar ook voor een duurzamere club. 

 

Naast deze grote stappen hebben we verschillende kleinere verbeteringen 

doorgevoerd, zoals de overstap naar contributie-inning via Nikki, de plaatsing van 

een DHL-pakketautomaat, en het opstarten van nieuwe evenementen zoals het LED-

toernooi en het penaltybokaal. We hebben ook een pilot gelanceerd voor gratis 
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teamfruit voor de jeugd, wat bijdraagt aan een gezonde levensstijl voor onze jonge 

spelers. 

 

Vooruitblik op 2024/2025 Het seizoen 2023/2024 was een seizoen om nooit te 

vergeten. We hebben prachtige sportieve prestaties geleverd, onze vrijwilligers 

hebben zich onvermoeibaar ingezet en we hebben nieuwe samenwerkingen en 

initiatieven gestart. De focus voor volgend seizoen ligt op het verder structureren van 

onze organisatie, waarbij we het sportieve niveau en het plezier in het voetballen 

vooropstellen. Uiteraard doen we dit op een financieel gezonde manier, zodat we als 

vereniging kunnen blijven groeien. 

 

Volgend seizoen willen we onze vrijwilligersstructuur naar een hoger niveau tillen. We 

zijn ontzettend blij met de toename van enthousiaste vrijwilligers, maar op cruciale 

plekken, vooral in de operationele rollen, missen we nog de nodige ondersteuning. 

Dit heeft een directe impact op onze trainingsavonden en voetbalweekenden, en dat 

willen we verbeteren. Om ervoor te zorgen dat onze club blijft groeien en iedereen 

van goede faciliteiten kan genieten, hebben we jouw hulp nodig! Samen kunnen we 

de club nóg beter maken. 

 

Op naar nieuwe successen en avonturen! Samen zijn wij Wilhelmina! 

 
 


